
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 11 af 5. august 2019 (alm. del). Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra René Christensen (DF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Kristina Astrup Blomquist 

 
  

2. september 2019 
J.nr. 2019 - 7308 

 

Skatteudvalget 2018-19 (2. samling)
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 11 

Offentligt
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Spørgsmål 

I den tidligere skatteministers debatindlæg ”Dansk enegang om bagatelgrænser for Kina-

pakker er ikke vejen frem” fra den 29. marts 2019 fremgår det, at det ville blive for dyrt 
for PostNord, hvis momsbagatelgrænsen fjernes nu, bl.a. fordi PostNord skulle investere 

i helt nye it-systemer. Kan ministeren bekræfte, at PostNord som følge af den tidligere re-

gerings finanslovsaftale med Dansk Folkeparti alligevel vil blive nødt til at implementere 

disse systemer nu, hvis det lykkes at lave en aftale med Wish om at betale moms frivilligt? 

 

Spørgsmålet har tidligere været stillet som SAU alm. del 443 (folketingsåret 2018-19, 1. 

samling). 

 

Svar 

Jeg har modtaget nedenstående svar fra Transport- og Boligministeriet, som har indhentet 

bidrag fra Post Danmark A/S, hvilket jeg kan henholde mig til:  

 

”Såfremt Wish ønsker en løsning med Post Danmark om afsenderbetalt fortoldning vil 
Post Danmark gerne investere i en sådan IT-løsning og implementere denne under forud-

sætning af, at det er kommercielt interessant for Post Danmark.” 
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